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SKRIFTLIG FRÅGA TILL STATSRÅD

Till statsrådet Jennie Nilsson (S)

2020/21:3230 Möjligheter att sälja vildsvinskött

Många svenska bönder drabbas av vildsvin som bökar upp odlingsmark och 
äter upp grödor. Även skogsägare får sina marker förstörda. I dag slutar många 
jägare jaga vildsvin när frysboxen är full eftersom allt vildsvinskött som säljs 
måste passera en vilthanteringsanläggning. 

Det finns därför få incitament för ökad vildsvinsjakt eftersom försäljningen av 
köttet är så pass komplicerat reglerad. En viktig faktor för att minska stammen 
är att möjliggöra försäljning av vildsvinskött. 

Jag har tidigare frågat ministern när ministern kommer kunna presentera förslag 
som gör det enklare för enskilda jägare att sälja vildsvinskött.  Då fick jag till 
svar att ramarna för detta skulle kunna finnas på plats under andra halvåret 
2021. 

Med anledning av detta vill jag fråga statsrådet Jennie Nilsson:

 

Gäller den ovannämnda tidsplanen, och kommer vi efter sommaren att få se ett 
tydligt förslag som möjliggör för enskilda jägare att kunna sälja vildsvinskött?

………………………………………

Alexandra Anstrell (M)

Från Riksdagsförvaltningen
2021-06-16
Besvaras senast
2021-06-23 kl. 12.00
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Överlämnas enligt uppdrag

Johan Welander


